
Trondrudmarka Velforening
Årsmøte 25. februar 2023



Agenda
1. Godkjennelse av innkalling og saksliste
2. Valg av dirigent og referent 
3. Behandling av årsmelding
4. Behandling av regnskap
5. Behandling av innkomne forslag 

• Endring av vedtektene (to saker)
• Bygging av gang- og sykkelsti

6. Fastsettelse av kontingent for 2024
7. Valg
8. En orientering om konflikt som har oppstått mht tillatelse fra grunneier 

til å kjøre maskinpreparering av løyper
• Konsekvenser, spesielt med vekt på velforeningens ansvarsområde
• Mulige løsninger, alternativer

9. Eventuelt



Årsmelding for 2022
Styret i Trondrudmarka Velforening har i perioden bestått av: Rolf Marthinusen (styreleder), Erik Lunde (kasserer), Ellen Blaauw
Nordal (styremedlem) og Erik Wøllo (styremedlem). Styret har for det meste hatt kommunikasjon i form av digitale møter, telefon og  
mailutveksling.

Dugnader og nye løypetiltak

• Det ble i 2022 bygd nye klopper i områdene mellom Trommenatten og Øyvatn, mellom Backervegen og Trommenatten og mellom Bardalshytta og 
Åkrefjellet. Her tok Henrik Petter Østensen på seg byggingen. En stor takk til ham.

• Det har siden årsmøtet i 2020 vært jobbet med å få bygd en bru over bekken ved foten av Åkrefjell. Utfordringen har vært anskaffelse av høvelige 
stokker som bæring. Det har nå løst seg ved at Helge Holm har fått loving på noen stokker fra høyspentlinja mellom Nystølen og Bøgaset når den om 
ikke alt for lenge vil bli fjernet.

• Løypenettet ble utvidet med en ny runde til de nye hyttefeltene ved Nystølsikten og tilførselsløype til Storhalle (begge er et tillegg til Blå Runde).

• Basert på innspill fra Årsmøtet i 2022 har det vært jobbet med etablering av nye gang- og sykkelveier mellom Nystølkroken og Kuluset og mellom 
Nystølkroken og Jordeslivegen. Det er utarbeidet forslag til vedtak som egen sak til årsmøtet

• Krysset mellom Blå Runde og Trondrudvegen ved Trollset har blitt lagt noe om for mer oversiktlig kryssing. Kryssingen har fått fartsbegrensning til 40 
km/t og er merket med kryssende skiløype skilt.

• Ønske om flere poster for «Stolpejakten» har blitt innspilt til Nesbyen idrettslag. Kartet over poster vil bli lagt ut på 
www.visitnesbyen.no/no/stolpejakten/



Årsmelding forts.

• I løpet av året kom det inn forslag til å få anskaffet hjertestarter(e) til området, noe som styret bifalte. Valget 

falt på en slik starter som ble montert på Nystølkroken. Nødvendig kursing ble også gjennomført.

• Helge Holm har preparert skiløypene i 2022. Løypene har hatt god kvalitet og det er mottatt mange gode 

tilbakemeldinger, bl.a. på Facebook siden vår. Kart som viser skiløyper som prepareres i regi av 

Trondrudmarka velforening er publisert på www.nesbyen.info. Oppdatert informasjon om løypekjøring 

publiseres på www.skisporet.no.

• Foreningens inntekter viste en reduksjon på 25% i forhold til 2021. Dette skyldes hovedsakelig at vi på 

årsmøtet i 2021 vedtok å redusere medlemskontingenten med 29%. Men vi ser også at betalingsgraden har 

gått markant ned (fra 85% i 2021 til 75% i 2022). Det var i 2022 registrert 355 betalende hytter.

• Inntektene i regnskapet viser et underskudd på kr 23.216. Økonomien vurderes nå som god.



Nye klopper – et «lite kraftttak» i 2022

Arbeidet med opprusting av klopper på populære stier startet i 2021 og ble videreført i 2022. De våte 
områdene på stien mellom Trommenatten og Øyvatn, mellom Backervegen og Trommenatten og mellom 
Bardalshytta og Åkrefjellet har fått en betydelig forbedring.

Her tok Henrik Petter Østensen på seg byggingen. En stor takk til ham.



Regnskap

Note
• Tilskudd til løypekjøring er blitt redusert siden 2021 fordi DNT sluttet å gi tilskudd 



Regnskap forts.

Note
• «Reklamekostnad» er for GPS på 

løypetråkker og skilt for Vipps betaling



Regnskap forts.



Innkomne forslag til vedtektsendringer

1. Det har kommet inn forslag om å endre «formann» til det kjønnsnøytrale «styreleder»

2. Styret foreslår å endre §4 Årsmøtet, delen som omhandler valg, slik som vist på neste side. Begrunnelsen av 
forslaget er:

• Generell «modernisering» av språk

• Frist for å fremme saker til årsmøtet foreslås endret fra 1. januar til 15. januar

• Årsmøtet skal velge styreleder, slik som det er vanlig praksis i de fleste foreninger

• Det klargjøres at styret skal ha mellom 3 og 5 medlemmer

• Dagens ordning med valg basert på om årstallet er partall eller oddetall har i praksis ikke fungert og 
foreslås erstattet med ny tekst

• Det må tilstrebes at det blir overlapp i styret ved valg (ved valget i 2020 var det ingen overlapp). Spesielt 
gjelder dette for styreleder og kasserer.



Innkomne forslag til vedtektsendriniger forts.



Bygging av nye flerbruksstier i Trondrudmarka

Hensikt:
• Knytte områder og eksisterende stinettverk bedre sammen 

• Bedre trafikksikkerheten ved å motivere til å gå langs sti kontra langs vei 

• Flytte parkeringsbelastning til Nystølkroken (hardt trykk på parkeringen ved 
Jordeslivegen)



Innledning og bakgrunn

På Årsmøtet i 2022 ble det diskutert tiltak for i større grad å legge til rette for gående/syklende. Trondrudmarka 
vegen har fått vesentlig større trafikkbelastning og det kjøres for fort. Fotgjengere og syklister føler det er begynt 
å bli utrygt.

Det kom tre forslag til nye sykkelstier/gangstier for videre utredning:

1. Utbygger foreslo å vurdere om vi kan utnytte den nye kabeltraseen mellom Kuluset og Nystølen og lage 
sti/sykkelsti.

2. Sti/Sykkelsti ble foreslått anlagt mellom Nystølkroken og Jordeslivegen

3. Det bør vurderes sti/sykkelsti fra vannverket til Nystølkroken (del av Blå Runde)

For 2022 valgte styret å prioritere muligheten for de to første forslagene. De henger delvis sammen og ble også 
vurdert å være de viktigste alternativene som ville gi gående/syklende et godt alternativ til å benytte 
Trondrudmarka vegen



Utfordringer:
• På kartet er stier og mindre veger som benyttes for utfart til 

fjellområdene markert med svart stiplet strek. 

• Det er ønskelig å avlaste parkeringsplassen i krysset 
Jordeslivegen/Trondrudmarka vegen og i større grad utnytte den 
store parkeringsplassen ved Nystølkroken kafe

• Fra parkeringsplassen ved Nystølkroken kafe er det i dag kun den 
trafikkerte Trondrudmarka vegen som er alternativet for myke 
trafikanter

• Fra Nystølkroken er det derfor ønskelig å få etablert gang- og 
sykkelstier som gjør det mulig for myke trafikanter å unngå 
Trondrudmarka vegen

Utfordringer – Trafikk og myke trafikanter



Foreslått stier/trase

Styret vedtok å arbeide videre med to deler:

1. Gang/sykkelvei mellom Nystølkroken og Kulusetvegen
• Fra Nystølkroken, følge eksisterende tråkk-sti ca 220 meter 

sørover. 
• Deretter ca 230 meter østover (parallelt med kraftlinja).
• Sammenkobling med eksisterende veinett (Kulusetvegen)  

med lav trafikk) for videre tilgang til veg/sti-nettet fra 
Timmermannsstølen og videre innover mot fjellområdene

2. Fra veien som er beskrevet som del 1, utnytte eksisterende 
stier og veier slik at det blir gang/sykkelvei mellom 
Nystølkroken og Jordeslivegen. Del 2 forutsetter at Del 1 er 
gjort først.



Kostnader og økonomisk støtte

• Del 1 er anslått å være ca 850 m og er anslått vil koste kr. 450.000 + mva

• Del 2 er anslått å være ca 550 m og er anslått vil koste kr. 300.000 + mva

Det har blitt søkt om støtte fra Gjensidigestiftelsen og Sparebankstiftelsen 
Hallingdal. Begge disse ble dessverre avslått da begge stiftelsene hadde andre 
prioriteter for støtte i 2023.

Nesfjellet AS har sagt seg villig til å støtte 50% av kostnadene for Del 1

Det antas at velforeningen vil få mva. refusjon for begge delene



Tillatelse fra grunneier

• Alle involverte grunneiere har sagt seg 
positive til Del 1

• For Del 2 har grunneierne dessverre ikke 
gitt tillatelse og denne delen vil derfor 
ikke være aktuell å etablere i 2023



Instilling fra Styret
• Etter at grunneier valgte å ikke gi tillatelse til ny 

gang/sykkelsti mellom Nystølkroken og 
Jordeslivegen, er det bare ett alternativ igjen til 
beslutning, gang/sykkelsti mellom Nystølkroken og 
Kulusetvegen

• Total kostnad er anslått til kr. 450.000 + mva.

• Nesfjellet AS vil dekke 50% av kostnadene

• Det antas at foreningen får kompensert mva. 
utgiftene

• Prosjektet er tenkt finansiert ved å benytte 
opparbeidet egenkapital 

Netto kostnad for velforeningen for dette prosjektet anslås å bli kr. 225.000.
Styrets vurdering er at nytteverdien for dette prosjektet ikke er stor nok til å forsvare en slik stor 
investering fra velforeningen. Styret foreslår derfor at dette alternativet ikke gjennomføres.



Fastsettelse av årskontingenten fra 2024

Styret foreslår å øke årskontingenten (fra 2024) med 15% fra kr. 1.000 til kr. 1.150 
pr. hytte.  Dette er begrunnet med:

• Generell kostnadsøkning i Norge

• Fall i betalingsgraden

Det bemerkes at årsmøtet i 2022 vedtok å redusere årskontingenten fra kr. 1.400 til kr. 1.000 pr. hytte pr. år.



Valg
Tillitsvalgte i siste periode:

Styret:

• Styreleder Rolf Marthinusen rolf.marthinusen@gmail.com

• Kasserer Erik Lunde erik.lunde61@hotmail.com

• Styremedlem Ellen Blaauw Nordal ebnordal@online.no

• Styremedlem Erik Wøllo erik.wollo@specsavers.com

Revisorer:

• Harald Norberg haraldnorberg60@gmail.com

• Tom Mikkelsen tmikkels@start.no

Valgkomitee:

• Kay Arne Sørensen kay.arne.sorensen@asker.kommune.no

• Erik Strømberg erik@autoost.no

Valg

Valgkomiteen har foreslått gjenvalg av alle tillitsvalgte som er på valg. Disse er  kasserer, begge revisorer og begge i valgkomiteen 
(styreleder og to styremedlemmer er ikke på valg i år).

I tillegg har valgkomiteen foreslått to nye medlemmer til Styret:

• Anne Trehjørningen

• Tom Simonsen

mailto:rolf.marthinusen@gmail.com
mailto:erik.lunde61@hotmail.com
mailto:ebnordal@online.no
mailto:erik.wollo@specsavers.com
mailto:haraldnorberg60@gmail.com
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Informasjon om konflikt om løypepreparering
Til årsmøtet 25. februar 2023



Bakgrunn

24. Januar i år mottok velforeningen informasjon om at Nes Sørmark SA ikke vil videreføre avtalen 

(med Nes Fjellheim Løypelag) som gir tillatelse til preparering av skiløyper over sameiets grunn. Nes 

Fjellheim Løypelag preparerer løypene for hytteområdene Natten, Tverrlia og Bøgaset. Dessverre 

berører konflikten deler av løypenettet til Trondrudmarka.

Så vidt velforeningen har klart å få informasjon om er dette ikke en konflikt med løypelaget, men er 

mere en konflikt mellom Nes Sørmark SA og Nesbyen kommune og utbyggerne.

I brevet sies det at årsmøtet i Nes Sørmark SA fattet årsmøtebeslutning allerede 28. april 2022

Det sies i brevet at «bakgrunnen er sammensatt og fundamentert på betraktninger over mange år».

Videre sies det «Nesbyen kommune har tilnærmet ukritisk lagt til rette for en sterkt akselerende

utbygging i området Natten/ Tverrlia og omegn de siste årene. Nes Sørmark har sendt merknader til 

flere av reguleringsplanene uten at dette er blitt besvart eller tatt til følge».



Bakgrunn

8. Januar i år sendte Nes Fjellheim Løypelag et brev til Nesbyen kommune og anmodet kommunen om hjelp til 

å få på plass formelle grunneieravtaler. 

Tre mulige løsninger ble spilt inn. En løsning, for en svært begrenset del av løypene, var ekspropriasjon. 

Hallingdølen plukket opp dette brevet og slo det stort opp som en sak 20. januar. Dette oppslaget trigget brevet 

fra Nes Sørmark SA.

I Hallingdølen 1. februar sier Nes Sørmark SA: «Nes Sørmark SA beklagar overfor medlemmene i løypelaget og 

andre som er glade i å gå på ski, at forholda har nådd ein tilstand der avgrensing av løypepreparering er vorte 

nødvendig. Dei vil varsle no slik at pågåande og framtidige reguleringsarbeid kan ta omsyn til skiløyper i 

planarbeidet.»

I kommunestyremøte 2. februar ble saken tatt opp av Bård Heio (H): «Han bad på vegner av Nesbyen Høgre om 

at ordføraren kallar inn alle grunneigarar, grunneigarlag, løypelag, løypekøyrarar og andre aktørar som er råka 

av skiløyper i Nesfjellet til eit møte for å få signert grunneigaravtalar.»

Ordfører Haraldseth sier at kommunen vil hjelpe men at rettslig avklaring ikke er aktuelt



Konsekvenser for Trondrudmarkas løypenett

I brevet fra Nes 
Sørmark SA er 
berørte løyper 
merket med et rødt 
kryss.

Sesongen 2022/2023 
berøres ikke

Hallingddalsløypa
Sør skal holdes 
åpen «inntil videre»



Spesielt øvre del av «Gul 
runde» er berørt. 

Det samme er løypa til 
Hallingnatten som går øst 
for Åkrefjell

Konsekvenser for Trondrudmarkas løypenett
Løyper som Trondrudmarka 
velforening har ansvaret for

Ikke berørt

Sperret

Løyper som andre løypelag har 
ansvaret for



Veien videre
• Velforeningen samarbeider med øvrige løypelag og har i første 

omgang godt håp om en felles løsning

• Nesbyen kommune har sagt seg villig til å «hjelpe til». Det er et ønske 
om at kommunen tar sitt ansvar og tar initiativ til å få etablert 
standard avtaler med grunneierne. Dette er gjort i flere andre 
kommuner i dalen.

• Dersom dette arbeidet ikke lykkes vil en omlegging av berørte løyper 
kunne gjøres relativt enkelt og med liten konsekvens
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